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Referat fra 3-5-22 kan jeg godkende. 
Mvh. 
Flemming 

 
Alexander Jones   
Referat fra generalforsamling i G/F Arnborg 3. maj 2022  jf. Dagsordenen 
 

1. Udvælgelse af stemmetællere 
a. To frivillige meldte sig 
b. Der var 27 stemmeberettigede 

2. Valg af dirrigent: Flemming Gøtke blev valgt 
3. Formandensberetning - kommentarer 

a. Det blev noteret, at det var et stort beløb, som er blevet brugt på Hartvig Consult 
 Rapporten fra Hartvig Consult lægges på hjemmesiden (Erling) 

b. Der blev ytret bekymring om betydningen af Tømmerup Have (Plushusene) 
4. Regnskab 

1. Regnskabet var ikke fremsendt i tide, hvor der afholdtes 10 minutters pause til gennemsyn 
2. Regnskabet blev godkendt (15 for, 10 imod, 1 blank, 1 utydelig) 
3. Regnskabet skal lægges op på hjemmesiden (Erling) 

5. Indkomne forslag: ingen 
6. Kontigent fastsat til 0 (nul) kroner for 2022 årligt 
7. Kontingent særegent for private fællesveje: 1.000,00 kr årligt 
8. Budget for 2022: godkendt 
9. Valg til bestyrelsen 

1. Formand: Erling Nielsen genvalgt  
2. Medlem: Flemming Kristensen genvalgt 
3. Medlem Tanja Nielsen udtræder; nyt medlem: Jan Dam-Nielsen 
4. Ekstern kasserer: Flemming Gøtke genvalgt 

10. Valg af suppleanter 
1. Revisorsuppleant Britta Westh: genvalgt 
2. Suppleant: Bitten Kristensen: genvalgt 

11. Valg af revisor 
1. Annie Jensen modtager genvalg 

12. Andet 
1. Vejbump:  

Et medlem spurgte til hvordan man kunne igangsætte overvejelser om etablering vejbump 
med tanke på en forventet øget trafik på de private fællesveje grundet Tømmerup Have. 
Der blev 
svaret, at man kunne indsende forslag til næste generalforsamling 

2. Skader på fortorv og gener pga tunge køretøjer ifm. byggeri af Tømmerup Have: 
Et medlem havde dokumentation for skader på fortorv og gener og ønskede en dialog med 
bestyrelsen 
om at tage samlet kontakt fra G/F Arnborg til kommunen med henblik på udbedring af 
skaderne. 
Alexander Jones fra bestyrelsen går i dialog med medlemmet og skriver til kommunen 
(Alexander) 

3. Vejprojekt: 
Jens Bøgelund berettede om status for vejprojektet, som pt. er sat på pause grundet kort-
mellemsigtede voldsomme 
prisstigninger på asfaltopgaver samt mellem-langsigtigteg mulighed for udrulning af 
fjernvarme til vores parceller. 
Finansiering blev drøftet; men jf. ovenstående så er dette ikke aktuelt. 

 


